
Amager d. 24/4 2017.  

 

Vedrørende udbygning/renovering af Peder Lykke Skolen og etablering af 

ny fritidsordning. 
 

Det bekræftes hermed, at der har været afholdt en række ordinære byggemøder (9 i alt) samt særlige 

fokusgruppemøder med forskellige interessentgrupper, hvor både skolen og fritidsinstitutionen har 

deltaget. Derudover har der været afholdt et hørings/orienteringsmøde d. 3/11 2016 hvor repræsentanter 

for Nøhr og Sigsgaard præsenterede forslaget overfor skolebestyrelsen, forældrerådet ved 

fritidsinstitutionen samt ledelserne, og var i dialog omkring mange ting i projektet. 

På byggemøderne har skolen været repræsenteret ved ledelse, medarbejdere, elever og bestyrelse. 

Fritidsinstitutionen har været repræsenteret ved ledelse, pædagogisk konsulent og medarbejdere. 

Forældrerådet har kun været repræsenteret ved byggemødet 24/4, hvilket skyldes at forældrerådet for den 

nyetablerede institution først konstituerede sig 3/11, og der har ikke været afholdt byggemøder mellem 

3/11 og 24/4. Forældrerådet er dog blevet orienteret af ledelsen på det konstituerende møde, og var aktive 

på det efterfølgende hørings/orienteringsmøde. 

Personalet i såvel skole som fritidsinstitution er løbende blevet orienteret om processen. 

I såvel skole som fritidsinstitution føler man sig hørt og taget med på råd.  

Vi har dog godt kunne bruge mere tid og ressourcer til involvering af elever, personale og forældre.  

 Vi ser begge steder frem til at projektet en gennemført. 

 

Venlig hilsen 

 

Louise Theede                                                       Lennart Kjellerup 

Leder af Fritidsinstitutionen                               Skoleleder 

   


